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Skolas padomes sapulce 

PROTOKOLS 

Madonā, 2025. gada 13. februārī                  Nr. 2025/01 

 

Sapulce sākas plkst. 17:00 

Sapulci vada: Kristīne Šulce 

Sapulci protokolē: Ilva Krauja 

 

Darba kārtība: 

1. Attīstības plāns 2025.-2028.gadam apspriešana 

2. Skolas logo 

3. Pasākuma organizēšana 

 

Darba kārtības punkts Nr. 1 

 

K. Šulce iepazīstina skolas padomi ar skolas attīstības plānu 2025.-2028.gadam, viena no 

attīstības plāna sastāvdaļām – kā sabalansēt kvalitāti un interesi (interese par mākslu; intereses 

saglabāšana; intereses pieaugums). 

Skola savu virzienu turpmākajos gados saredz, ka māksla cieši sadarbojas ar dizainu un 

dizaina domāšanu (tekstila tehnikas + dizains; mediju pamati + dizains; metāla apstrāde + 

dizains; keramika + dizains), dizaina domāšana caurvijas visiem mācību priekšmetiem. 

K.Šulce aicina iesaistīties skolas padomes pārstāvjiem un atbildēt uz jautājumiem un 

diskutēt: ko no skolas sagaida audzēkņi? Skolas padome ierosina izlikt gaitenī lapu, kur tā 

skolēniem ir pieejamā vietā, lai brīvajos brīžos skolēni atbildētu uz šo jautājumu. Skolas 

padomes atbildes uz jautājumu, ko no skolas sagaida vecāki, drošību, zināšanas (iekaltu 

“ābeci”), lai mācībām ir pievienotā vērtība, progresu/izaugsmi, profesionālus pedagogus, 

pedagogu pieejamību (sadarbību), stiprinātu bērnu kā personību, iemācītu laika plānošanu, 

attīstītu talantus. Skolas padomes pārstāvji atbild uz jautājumu, ko, viņuprāt, sagaida sabiedrība 

no skolas? Atbildes: vizuālus pārsteigumus (vides objektus u.c.), ka audzēkņi tiks iepazīstināti 



ar absolventiem, kuri turpinājuši savu izglītību mākslas virzienā un guvuši panākumus mākslas 

jomā. Skolas padome iesaka skolā izveidot absolventu sienu. 

K.Šulce uzsver, ka skolas attīstības plānā ir turpināt attīstīt visas trīs izglītības programmas: 

“Vizuāli plastiskā mākslas II” (7 mācību gadi ), “Vizuāli plastiskā māksla III” (5 mācību gadi), 

“Vizuāli plastiskā māksla IV” (3 mācību gadi) un turpināt piedāvāt interešu izglītības 

programmu “Sagatavošanas kurss” (7-8 gadi), pašapmaksas grupu “Mazais mākslinieks” (5-6 

gadi), kā arī izveidot pieaugušo grupu, piedāvāt mākslas terapijas nodarbības un turpināt rīkot 

meistarklases. Skolas padomes pārstāvji ierosina skolas piedāvājumā iekļaut meistarklases 

bērniem kopā ar vecākiem, kad tiek piesaistīti vecāki un mākslai tiek “pievienota” cita vērtība.  

Skolas attīstības plānā iekļauts mācību kvalitātes un vides uzlabojumu plāns, sabiedrības 

un vecāku iesaistes palielināšana skolas ikdienas dzīvē, kultūras ataudzes veidošana, sekošana 

līdzi inovāciju ieviešanai. 

Attīstības plānā iezīmētie lielākie notikumi un pasākumi: vecāku forums, vienkopus 

tikšanās ar visiem skolas vecākiem, vecāku radošās darbnīcas, meistarklases, atvērtās durvis, 

vecāku dienas, mākslas projekti, vecāku pieredzes stāsti, skolas svētki, ģimenes diena, vecāku 

padome – lēmumu pieņemšanas, intervijas, skates, izstādes, ekskursijas, pārgājieni, talkas, 

sadarbības iespējas ar vecāku darba vietām u.c. pasākumi. Vecāku padomes pārstāvji ierosina: 

veidot pasākumus sadarbībā ar mūzikas skolu – dažādas performances, no izlases darbiem rīkot 

atvērtās skates un aicināt apskatei draugus un ģimenes, liecības pasniegt vecāku klātbūtnē, 

izceļot bērnu labākās īpašības, rast iespēju papildināt ar saviem darbiem dažādas scenogrāfijas 

ar video/foto montāžām, maketu veidošana, teātris un ģimenes gleznas veidošana. 

Izstrādājot skolas attīstības plānu, skolai jāņem vērā arī izaicinājumi: audzēkņu 

samazinājums, dažāda veida neapmierinātība, konkurence ar citiem pulciņiem, skolām, telpu 

atbilstība mācību priekšmetam, inventāra atbilstība, infrastruktūra u.c. izaicinājumi. Skolas 

padome aicina koncentrēties uz pozitīvo un turpināt attīstīties savu iespēju robežās. 

Darba kārtības punkts Nr. 2 

K.Šulce iepazīstina skolas padomi ar skolas logo meklējuma ceļu un piedāvā 

apstiprināšanai skolas logo variantus. Skolas padome vienojas par skolas logo un virza to 

apstiprināšanai.  

Lēmums: skolas padome apstiprina skolas logo. 

 

 

 

 



Darba kārtības punkts Nr. 3 

Skolas padome izrāda iniciatīvu pasākuma organizēšanā un vienojas par kopīga pasākuma 

rīkošanu. Skolas padome lemj, ka aprīlī tiks organizēta sapulce, lai vienotos par pasākuma 

formātu.  

 

Sapulce beidzas plkst. 19:00 

Sapulces vadītājs:  _________________    K. Šulce 

     paraksts      

    

Sapulces protokolists:  _________________    I. Krauja 

     paraksts           

 


